
F.U.N. 
Team Building / Corporate Event Activities  
團體 / 企業活動



Outdoor / Indoor Activities 戶外/室內活動
- Fullerton FUN & GAMES 富麗敦趣味遊戲

Outdoor Activities 戶外活動
- Dragon Boat Challenge 龍舟挑戰
- Ap Lei Chau Culture Tour 鴨脷洲文化之旅
- Abseiling & Zipline Adventure 繩降與滑索冒險
- Ultimate Hiking Challenge 遠足挑戰
- Heritage Race 文化遺產競賽
- Private Yacht Charter Service 私人遊艇租賃服務

Indoor Activities 室內活動
- Six Brick Workshop 積木工作坊
- Aromatherapy Barre & Essential Oils Workshop 芳香芭蕾雕塑療法與精油工作坊
- The Chocolate Truffle Workshop 松露朱古力工作坊
- Cake Jamming Workshop 蛋糕混搭工作坊
- Dragon’s Bread Candy x Bean-to-Bar Chocolate workshop 朱古力龍鬚糖工作坊



Outdoor / Indoor Activities 戶外/室內活動



Time Content

5mins Activity brief
and management sharing

20mins Warm Up Activities

30mins Team Game 1

30mins Team Game 2

30mins Team Game 3

10mins Sharing

Get ready for 2 hours of fun & games! Pick and choose from a variety of team building 
games focused on developing different skills including creativity, commitment and trust, 
communication, problem solving and more! Each session includes warm-up activities and 3 
games – we will tailor-make the game schedule based on your company’s needs!

富麗敦趣味遊戲為您量身定制團隊建立的遊戲，專注於發展不同的技能，包括創造
力、承諾與信任、溝通、解決問題等方面，體驗包括熱身活動和三個遊戲。

Objectives: Engagement, Collaboration, Communication, Problem –solving
目的：  參與度、協作、溝通、解決疑難

Duration: 2 hours
時長：  2 小時

Location: Various Indoor & Outdoor venues within the Hotel
地點：  酒店的各種室內和室外場地

Group size: 20 guests or above
人數：  20 人或以上

FUN- FULLERTON FUN & GAMES 富麗敦趣味遊戲



Outdoor Activities 戶外活動



Racing a dragon boat in Aberdeen Typhoon Shelter and experience the unique 
atmosphere of the fishing village. This race combines strength and teamwork, 
allowing participants to immerse themselves in the cultural essence of this waterway.

在香港仔避風塘中進行龍舟競賽，感受漁村獨特氛圍。這場競賽融合了力量與協作
，也讓人親身體驗這片水域的文化特色。

Objective: Team Alignment, Accountability, Supportive Culture
目的:  團隊一致性、責任感、鼓勵文化

Duration: 4 hours  
時長:  4小時

Location:       Aberdeen Typhoon Shelter
地點: 香港仔避風塘

Group size: 10 – 16 pax/ 18 – 32pax
團隊規模: 10 -16人 / 18 - 32人

Dragon Boat Challenge 龍舟挑戰



Ap Lei Chau Culture Tour 鴨脷洲文化之旅 
Explore the charming views of the Aberdeen Fishing Village as you paddling the 
dragon boat around the shelter. 
划動龍舟，環繞避風塘，探索香港仔漁村迷人的景色。

Objective: Happiness, Engagement, Collaboration
目的:  趣味、參與度、協作

Duration: 2 hours
時長:  2小時

Location:   Aberdeen Typhoon Shelter
地點: 香港仔避風塘

Group size: 10 – 16 pax/ 18 – 32pax

人數:  10 - 16人 / 18 - 32人



Abseiling Adventure 繩降與滑索冒險
Explore the natural landscape of the Southside together the adventurous way! Your team's 
journey begins with a scenic hike up a hidden spot right next to our hotel. Then get ready 
to share the thrill of soaring through the sky on our Funtastic Zipline and take on the 
challenge of abseiling down Brick Hill together whilst enjoying the panoramic ocean view. 
No prior experience is necessary – our professional instructors have got you covered!
探索南區的自然景觀，體驗冒險之旅！您的團隊將從我們酒店旁邊的一個隱秘地點開始風景優美
的徒步旅行。然後準備好一起體驗在我們有趣的高空滑索中翱翔的刺激，並挑戰在南朗山上享受
全景海景的繩降。無需任何經驗——我們的專業教練會為您提供全面的指導！

Objective:  Engagement, Trust, Problem-solving, Adaptability
目的:   參與度﹑信任﹑解決疑難﹑適應力
 
Location:   Brick Hill 
地點:  南朗山

Duration:  2 hours
時長:  2小時

Group size: 8 – 20 guests 
人數:  8 - 20人



Ultimate Hiking Challenge 遠足挑戰
It's a competition! You will be split into team of 5 for this Ultimate Hiking Challenge and 
complete tasks at different checkpoints. Your team will only receive tips for the location 
of the next checkpoint after you complete a task, so you will have to work closely 
together and plan the hiking route as you go! Each checkpoint will carry different marks 
and the team with the highest marks will be the winner.
這場比賽你們會被分成5人一組參加這次遠足挑戰，並在不同的檢查點完成任務。只有在完成
任務後，您的團隊才會收到下一個檢查點的位置提示，因此您需要密切合作並隨時規劃徒步
路線！每個檢查點將有不同的分數，得分最高的團隊將成為冠軍。

Objective: Team Bonding, Collaboration, Communication, Decision making, Planning
目的: 團隊凝聚﹑合作性﹑溝通﹑決策及規劃

Location: Brick Hill
地點: 南朗山

Duration:   4 hours 
時長: 4小時

Group size: 20 – 90 guests
人數: 20 - 90人



Time Content 內容

10mins Briefing

活動簡介

20mins Warm Up Activities
熱身活動

180mins Heritage race in Ap Lei Chau and Aberdeen
A story line of living in Hong Kong
鴨脷洲和香港仔的文化遺產賽

在香港生活的故事

30mins Debriefing
回顧及分享

Heritage Race 文化遺產競賽
Discover the beauty of Hong Kong together during this Heritage Race! Your mission is to 
complete a series of tasks related to Hong Kong's history, culture and community. Through 
doing these tasks together, you will learn how to communicate effectively, build team 
alignment and deal with disagreements.
探索香港之美，一起參加這場文化遺產競賽吧！你的任務是完成一系列與香港歷史、
文化和社區相關的任務。通過共同完成這些任務，你將學會如何有效溝通、建立團隊
一致性以及處理分歧。

 Objective: Team Bonding, Collaboration, Communication,                            
   Decision Making, Planning

 目的:  團隊凝聚﹑合作性﹑溝通﹑決策及規劃

 Location:  Ap Lei Chau & Aberdeen
 地點:  鴨脷洲及香港仔

 Duration: 4 hours 
 時長:  4小時

 Group size : 20 – Unlimited guests
 人數:  20人或以上



PRIVATE YACHT CHARTER SERVICE 私人遊艇租賃服務 

Explore Hong Kong with one of our luxury yacht charters and set sail to 
some of the stunning hidden yachting destinations in Hong Kong with 
pristine waters and picturesque view, including South Bay Beach, Lamma 
Island and Po Toi Island.

We offer a selection of luxury private yachts for charter, which 
accommodates from 8 to 40 guests. Catering service are also available 
upon request to ensure an unforgettable yachting experience.

探索香港，乘坐我們的豪華遊艇，航行到香港一些隱秘的絕美遊艇目的地，享受清
澈的水域和如畫的景色，包括南灣海灘、南丫島和蒲台島。

我們提供一系列豪華私人遊艇租賃，可容納8至40位客人。按人客需要還能提供餐
飲服務，以確保您擁有難忘的遊艇體驗。



Indoor Activities 室內活動



Six Brick workshop 六塊積木工作坊
Six Bricks is a hands-on tool for the learning experience. Our instructors will lead your group through 
different fun and short activities with sets of LEGO® DUPLO® bricks in six bright colors, helping improve 
your team’s memory, focus, communication, creativity and collaboration skills!
六塊積木是一種實踐工具，用於學習體驗。我們的教練將帶領您的團隊通過不同的有趣且簡短
的活動，使用六種亮色的LEGO® DUPLO®積木，幫助提高團隊的記憶力、專注力、溝通能力、
創造力和協作能力！

Objective:  Problem-solving, communication, creative thinking, Concentration
目的:   解決疑難﹑溝通﹑創意思維﹑專注力

Duration:  2 hours
時長:   2小時

Location:  Hotel indoor venues 
地點:   酒店室內場地

Group size: 8 – 40 guests 
人數:  8 – 40人

Time Content

5mins Activity brief and management sharing

20mins Warm Up Activities

30mins Team Game 1

30mins Team Game 2

30mins Team Game 3

10mins Sharing



Aromatherapy Barre & Essential Oils Workshop

芳香芭蕾雕塑療法與精油工作坊
Try our 1-hr Aromatherapy Barre class – a ballet-inspired workout that tones muscles and 
improves posture, followed by a custom essential oil perfume workshop. A perfect relaxing team 
activity to unwind and bond.
體驗我們的一小時芳香芭蕾課程—結合芭蕾元素的塑形訓練，幫助改善體態；隨後參與定制
精油香水工作坊。這是團隊放鬆與增進感情的完美活動!

Objective:  Engagement, Wellbeing & Health, Creativity
目的:  參與度﹑身心治療﹑創造力

Duration:  2 hours
時長:    2小時

Location:  The Gym Studio
地點:   健身中心活動室

Group size:    8 – 20 guests 
人數:           8 – 20人



The Chocolate Truffle Workshop 松露朱古力工作坊

Join our Bean-to-Bar Chocolate Workshop: Discover cocoa's journey, savor artisanal 
chocolates, and craft your own single-origin truffles with a master chocolatier!
跟隨巧克力大師探索可可的旅程，從產地到成品的完整過程。品嚐單一產地精品巧克
力，搭配手工可可茶，最後團隊一起製作獨家松露巧克力！

Objective: Educational, Senses & Creative
目的:  教育、感官與創意

Duration:     2 hours
時長:  2小時

Location: Hotel indoor venues 
地點:  酒店室內場地

Group size: 8 – 40 guests 
人數:   8 - 40人



Cake Jamming Workshop 蛋糕配飾工作坊
You will be separated into groups and decorate a cake regarding a theme that we decide. Cut, 
layer, stack, coat and decorate a buttercream cake as a team. Show your creativity and work with 
your team to win the challenge!
我們將分組並根據決定的主題來裝飾蛋糕。作為一個團隊，一起切割、層疊、堆疊、塗抹
並裝飾奶油蛋糕。發揮創意，與您的團隊合作來贏得挑戰！

Objective:  Concentration, Creativity, Problem-solving, Collaboration
目的:   專注力、創造力、解難能力、合作性

Duration:    2 hours 
時長:   2小時

Location:    Hotel indoor venues
地點:   酒店室內場地

Group size :   8 – 50 guests
人數:  8 - 50人



Dragon’s Bread Candy x Bean-to-Bar Chocolate workshop 朱古力龍鬚糖工作坊

Guests will learn to make chocolate and dragon's bread candies with a chef, who will teach them 
various dragon beard candy techniques, such as making sugar gum, pulling sugar shreds, and 
wrapping. They will also take home their handmade chocolate-flavored and original dragon beard 
candies.
賓客將與廚師一起學習製作朱古力和龍鬚糖，並掌握各種龍鬚糖技巧，例如製作糖膠、拉
糖絲和包裹技術。你們還一口帶回自己手工製作的巧克力風味和原味龍鬚糖。

Objective:  Senses, Creative and Traditional 
目的:  感官﹑創意及傳統

Duration:  2 hours 
時長:  2小時

Location:  Hotel indoor venues
地點:    酒店室內場地

Group size :   8 – 30 guests
人數:  8 - 30人
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